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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:1903 En robust fossilfri utbyggnad av elproduktionen

Vintern 2021 har Sverige importerat smutsig kolbaserad el från andra länder. I 
en omställning till fossilfritt är det fel väg att gå. Sverige behöver en utbyggnad 
av nästa generations kärnkraft. Mindre kärnkraftverk som ska finnas nära 
användandet.

I dag produceras den mesta elen i norr, även den el som förbrukas i söder. Att 
tro att sol och vind ska fungera under vindstilla vinterdygn när inte solen tittar 
fram är bara naivt. Sverige behöver ha en robust elproduktion som är fossilfri, 
och då behöver kärnkraften byggas ut.

Den befintliga kärnkraften måste värnas och en svensk färdplan mot nästa 
generations kärnkraft bör utvecklas. Sverige bör agera för gemensamma EU-
regler för godkännande av nya kärnkraftsreaktorer, och inom energiforskningen 
ska resurser avsättas även till kärnteknisk forskning. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Avser statsrådet att se över lagstiftningen så att kärnkraftsutbyggnad kan starta 
upp på andra platser än där kärnkraften redan finns?

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-22
Besvaras senast
2021-03-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


